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Vragen en opwaardering m.b.t. SB knelpunten door landbouwvoertuigen op gemeentelijke wegen 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
SGP 1 Opwaardeerverzoek: Wij zijn van mening 

dat er meer knelgevallen zijn in dorpskernen 
in relatie tot landbouwverkeer. Graag gaan 
we hierover met de commissie en de 
gedeputeerde in gesprek 

 

 2 Is er van alle gemeenten een reactie 
ontvangen? 

Nee 

 3 Zo nee, van welke gemeenten zijn er we 
reacties ontvangen? 

Gemeente Woerden 

VVD  Opwaardeerverzoek: Het is evident dat deze 
onderwerpen zeer politiek actueel zijn, maar 
tegelijkertijd hebben we ze al veel 
besproken de laatste maanden en komen 
we er zeker nog op terug begin 2024. 
Bespreking hoeft op 22 november wat ons 
betreft niet, maar als we het gaan bespreken 
nemen we graag deel aan het gesprek over 
dit belangrijke onderwerp. 

 

CDA 4 Naast de genoemde plaatsen is ook in 
Vijfheerenlanden, in de kern Lexmond al 
jaren sprake van overlast van zwaar 
(landbouw)verkeer dat door de dorpskern 
gaat. In hoeverre is dit bekend? Het CDA 
stelt het op prijs als deze kern ook wordt 
toegevoegd aan de plaatsen waar een 
onderzoek naar gaat plaatsvinden. 

Dit is bekend maar omdat dit geen relatie 
heeft met een provinciale weg wordt het in 
dit onderzoek niet meegenomen. De 
verantwoordelijk wegbeheerders, gemeente 
en waterschap, kunnen voor de aanpak 
hiervan wel subsidie bij ons aanvragen.  

BBB 5 Hoe gaat de ondersteuning vanuit de 
provincie er precies uit zien? 

Wij besteden het onderzoek aan en betalen 
dit. Samen met de gemeenten begeleiden 
we het onderzoek en bespreken we de 
uitkomsten in een bestuurlijk overleg. 

 


